
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
 
Lindbjergskolen 

  

Mødedato: 21.05 2024 kl. 18.15 – 20.00 
Personalerum, 1. sal ved trappe 

Næste møde: 12.06 2024 kl. 18.15 – 20.00 
Personalerum, 1. sal ved trappe 

Deltagere: René Dupont (formand), Rikke Binderup Damm (næstformand), Stine Niebuhr Henriksen, 
Mads Pedersen, Søren Haubjerg Sørensen, Ida Stadsgaard Christensen, Kirsten Gamborg Andersen, 
Rasmus Dahl Andersen, Nathalie Perrier-Kongsgaard 8.A, Alma Sønderby 8.B, Erik Tangen Søgaard, 
skoleleder, Christian Benner Mikkelsen, Villiam Jørgensen 

Afbud: Lea Kjær Geiger 
 

Dagsorden 
 

1. Elevråd 
2. Lindbjergskolens økonomi 
3. Kommende skoleår 
4. Hjemsendelsesfri SFO 
5. Skolebestyrelsesvalg 
6. Orientering 
7. Evt. 

                                 

 Dagsorden  

Ad 1. 
18.15 – 
18.25 

Elevråd Nyt fra elevrådet. 
 
Intet nyt fra elevrådet.  
 

Ad 2. 
18.25 – 
18.45 

  Lindbjergskolens økonomi 
 

Orientering om skolens økonomi og 
personalesituation i den forbindelse. 
 
Der er løbende blevet informeret om skolens 
økonomi.  
Skolen skal 4 gange årligt lave 
budgetopfølgning. 
 
Erik har forud for mødet rundsendt 
bemærkninger til budget.  
 
Skolen har fortsat fokus på at skære til og 
tilpasse. 
 
Vi har modtaget midler til to projekter, som er 
medtaget i budgettet. 
 
Intern orientering om personalesituation 
 
 



Ad 3. 
18.45 – 
19.05 

Kommende skoleår Orientering om status for kommende skoleår 
 
Der er 2. fagfordelingsrunde i morgen. Vi 
forventer at begynde skemalægningen sidse i 
næste uge. 
 
Der er fortsat fokus på at anvende skolen og 
byggeriet. Særlig mellemtrinnet er inde i en 
god proces omkring brugen af faglokaler. 
 
Fokus på det nye folkeskoleforlig, som for 
alvor skal rulles i gang fra skoleåret 2526 
herunder juniormesterlærer, nye timetal for 
nogle fag. 
 
 
 
 

Ad. 4 
 

Princip for klassedannelse Som tidligere skrevet ud, vil vi gerne have 
ændret ”Princip for klassedannelse”, så 
sætningen ”Hele skoledistriktet er 
repræsenteret i alle klasser” udelades. 
 
Bestyrelsen godkender ændringen. 
 

Ad. 5. 
19.05 – 
19.35 

Hjemsendelsesfri SFO Villiam fremlægger et konkret forslag, som 
skal videre til forældrene i SFOen, så det kan 
træde i kraft til kommende skoleår. 
 
Villiam præsenterer en ny plan for 
hjemsendelse i SFO’en.  
 
Forskellige kommentarer fra bestyrelsen blev 
drøftet.  
 
Kommunikation herunder kronologi i 
oplægget blev drøftet. Det er vigtigt, at vi får 
understreget ændringen klart og tydeligt fra 
starten af.  
 
SFO begynder at kommunikere omkring d. 1. 
juni.  
 
Bestyrelsen godkender ny procedure for 
hjemsendelse i vores SFO fra 1. august 
2024.  

 



Ad 6. 
19.35 – 
19.40 
 

Skolebestyrelsesvalg Status 
 
Der er ikke særlig mange, der har været inde 
og stemme. 
Linket virker ikke på telefon, hvilket måske 
kan være årsagen.  
 
 

Ad 7. 
19.40 – 
19.50 
 

Orientering Orientering 
- Ramme for projektklasse 

 
- Forældre og elever er blevet 

informeret om projektklassen. 
- Eleverne skal afgive ønsker til 

klassekammerater og om de 
ønsker at gå i projektklassen (Y-
klassen). 

- Udgangspunktet er, at projektet er 
1-årigt.  
 

- Opstart på projekt ”Udslusning” 
- Der er nedsat en gruppe, og der 

har været afholdt første møde i 
dag.  

- Der er indgået samarbejde med 
”Slusen” i Kolding. 

- Projektet vil løbe over to-tre år. 
 
 

 

Ad. 8. 
19.50 – 
20.00 

Evt. - Spørgsmål om konfirmation. Der 
kan henvises til Gjellerup Kirkes 
hjemmeside. 
 

- Spørgsmål om åen og høj 
vandstand.  

   

 

 
 
 
 
 
Rene Dupont/Erik Søgaard 
  
Punkter på lager  
 


